

## 2022 CAPA Lunch and Learning Event 二零二二年华人石油协会午餐与学习活动

Event  
活动内容

**Roadmap to ESG – Environmental, Social and Governance**  
企业 ESG (环境、社会和公司治理) 简介与策略

Date  
日期

Saturday, June 25, 2022, 10:30 AM to 12:30 PM (Including Lunch)  
星期六, 2022 年 6 月 25 日上午 10:30 至 12:30, 含午餐

Invited  
Speaker  
嘉宾



Ginny Philps  
Executive Advisor, GHD



Anika Muslawski  
Senior Scientist, GHD

Details  
通告内容

CAPA has invited Ms. Ginny Philps and Ms. Anika Muslawski to provide a presentation and discussion focused on navigating the evolving context of Environmental, Social and (Corporate) Governance (ESG) principles in your business. In this forum we will talk about what this popular acronym means, why it is important to your stakeholders (and you!) and how to take the first steps into integrating ESG into your business model.

CAPA 有幸邀请到 GHD 公司的 Ginny Philps 女士与 Anika Muslawski 女士, 为大家带来最近业内热度极高的 ESG (环境、社会和公司治理) 话题, 介绍 ESG 的涵义, 对从业者、投资人的意义, 以及企业如何采取适当的措施来整合 ESG。

Where  
地点

**11451 Katy Freeway, Suite 400, Houston, Texas 77079** – Parking at the visitors parking lot at the front of the building or in the garage. This event will be provided as an in-person and virtual hybrid format. Zoom link will be provided before the event.

大楼正门前或后方停车库有 visitor parking 专用车位。可从正门进入, 乘坐电梯至 4 楼。

Cost  
费用

\$10 for in-person registrations. Free for virtual only attendants.  
线下实体活动收取\$10 午餐费用, 网上参与免费。

RSVP  
预约

Please register at <http://capaus.org/>. Zoom link will be provided via email by June 23.  
参加线下实体活动请到 <http://capaus.org/> 注册, 线上链接将于会议前一日寄到会员邮箱。

Contact  
联系人

For questions please contact: [capa2019conference@gmail.com](mailto:capa2019conference@gmail.com)  
如有问题, 请通过 CAPA 官方邮件联系: [capa2019conference@gmail.com](mailto:capa2019conference@gmail.com)